

Minuteman Service Programs

From Setup to Support, Minuteman Powers Your Peace of Mind with Seamless Service.

Reviewing the site location ensures compatibility with environmental requirements, building restrictions, and access points, preventing last-minute issues. **Delivery requirements**, including on-site assistance and freight arrangements, are assessed for smooth installation. Confirming product **delivery date** and shipping logistics avoids delays and extra charges. Verifying **electrical infrastructure** and **equipment compatibility** prevents costly changes. Coordinating **scheduling arrangements** with all parties minimizes labor and installation costs. Minuteman guarantees installation and covers any additional costs if conflicts arise after the survey, ensuring a seamless process and customer satisfaction.

- Review of Site Location
- Delivery Requirements
- Delivery Date
- Shipping Logistics
- Electrical Infrastructure
- Equipment Compatibility
- Scheduling Arrangements

Pre-Installation
Site Survey

Minuteman's service verifies **proper site installation** by confirming the unit's location matches the site survey, checking environmental conditions, and ensuring optimal UPS placement. The **infrastructure** is reviewed to prevent conflicts and dangerous conditions, verifying utility **connections** and site capacities. All input and output connections are confirmed correct, ensuring connected devices are properly plugged in and within operational parameters. The UPS is then **powered on and optimized** for full efficiency, with all connected devices inspected. Finally, Minuteman **extends the standard product warranty by an additional year** for customer peace of mind.

- Verify Proper Site Installation
- Confirm Infrastructure
- Connections
- UPS Startup & Optimization
- 1-Year Warranty Extension

Remote (Virtual)
Startup

Minuteman offers efficient, drop-in, plug-and-play power quality solutions tailored to diverse infrastructure needs. Our custom configuration services include pre-configuring a suite of products, from UPS to PDUs, for **easy installation**. We provide full-height and half-height **power cabinets** that can be customized with UPS systems (5kVA to 10kVA), additional battery packs, step-down transformers, and accessory items like PDUs and communication options. **Configuration services extend to custom UPS setup**, allowing users to customize settings such as input/output voltages, load control, SNMP communication, and managed PDU setup, ensuring a seamless and reliable power solution.

- Installation Efficiency
- Power Cabinets
- UPS Setup & Configuration

Configuration
Services

Toll free: 800.238.7272
support@minutemanups.com
sales@minutemanups.com

MINUTEMAN[®]
POWER TECHNOLOGIES
by Para Systems, Inc.

Minuteman Bundled Service Packages



PRE-INSTALLATION
SITE SURVEY



CUSTOMER SERVICE
PRIORITY STATUS



WARRANTY
EXTENSION



ADVANCED
WARRANTY
REPLACEMENT

.....



REMOTE (VIRTUAL)
STARTUP

.....



FREE FREIGHT
2-WAY

.....

.....



PRODUCT
REPLACEMENT
DISCOUNTS

.....

.....



PRICE (USD)

\$500

\$900

\$1300

TOTAL VALUE (USD)

\$1000

\$2000

\$3500

**SAVE 50%
INSTANTLY**

**SAVE 55%
INSTANTLY**

**SAVE 63%
INSTANTLY**

Please note actual total value and savings calculations may vary depending on the products purchased.

Programmes de service Minuteman

De l'installation à l'assistance, Minuteman renforce votre tranquillité d'esprit grâce à un service transparent.

Examen de l'emplacement du site assure la compatibilité avec les exigences environnementales, les restrictions de construction et les points d'accès, évitant ainsi les problèmes de dernière minute. Conditions de livraison, y compris le soutien sur place et les modalités de transport, sont évalués pour une installation en douceur. Confirmation du produit la date de livraison et la logistique d'expédition évite les retards et les frais supplémentaires. Vérification Infrastructures électriques et Compatibilité de l'équipement évite des changements coûteux. Coordination modalités de planification avec toutes les parties minimise les coûts de main-d'œuvre et d'installation. Minuteman garantit l'installation et couvre tous les frais supplémentaires si des conflits surviennent après l'enquête, garantissant ainsi un processus transparent et la satisfaction du client.

- Examen de l'emplacement du site
- Conditions de livraison
- La date de livraison
- Logistique d'expédition
- Infrastructures électriques
- Compatibilité de l'équipement
- Modalités de planification

Préinstallation
Enquête sur le site

Le service Minuteman vérifie l'installation correcte du site en confirmant que l'emplacement de l'unité correspond à l'étude du site, en vérifiant les conditions environnementales et en garantissant un placement optimal de l'onduleur. L'infrastructure est examinée pour prévenir les conflits et les conditions dangereuses, en vérifiant l'utilité relationnelle et les capacités du site. Toutes les connexions d'entrée et de sortie sont confirmées comme correctes, ce qui garantit que les appareils connectés sont correctement branchés et dans les paramètres opérationnels. L'UPS est donc sous tension et optimisé pour une efficacité totale, avec tous les appareils connectés inspectés. Enfin, Minuteman prolonge la garantie standard du produit d'une année supplémentaire pour la tranquillité d'esprit du client.

- Vérifier la bonne installation du site
- Confirmer l'infrastructure
- Connexions
- Démarrage et optimisation de l'onduleur
- Garantie prolongée d'un an

À distance (virtuel)
Commencer

Minuteman offre des solutions de qualité d'énergie efficaces, prêtes à l'emploi et adaptées aux divers besoins d'infrastructure. Nos services de configuration personnalisés incluent la préconfiguration d'une suite de produits, des onduleurs aux PDU, pour une installation facile. Nous fournissons des hauteurs complètes et des demi-hauteurs armoires électriques qui peut être personnalisé avec des systèmes UPS (5 kVA à 10 kVA), des ensembles de batteries supplémentaires, des transformateurs abaisseurs et des accessoires tels que des PDU et des options de communication. Les services de configuration s'étendent à la configuration personnalisée de l'onduleur, permettant aux utilisateurs de personnaliser des paramètres tels que les tensions d'entrée/sortie, le contrôle de charge, la communication SNMP et la configuration PDU gérée, garantissant une solution d'alimentation transparente et fiable.

- Efficacité de l'installation
- Armoires électriques
- Installation et configuration de l'onduleur

Services de
Configuration

Numéro sans frais : 800.238.7272
support@minutemanups.com
sales@minutemanups.com

240724

MINUTEMAN[®]
POWER TECHNOLOGIES
by Para Systems, Inc.

Forfaits de services groupés Minuteman

Pour obtenir les renseignements les plus à jour, veuillez consulter la traduction originale en anglais. Si vous avez des questions sur l'exactitude des spécifications traduites, des informations de garantie, des caractéristiques du produit, etc., veuillez contacter notre équipe de service à la clientèle.



PRÉ-ENTRÉE ÉTALAGE
SITE S ENQUÊTE



COUTURE SERVICE MER
PRÉALABLE STATUT D'ITÉ



GUERRE ANTY
PROLONGER SION



+ 1 AN



+ 2 ANS



+ 2 ANS

ADVANCED
GUERRE ANTY
RÉPLACEMENT

.....



REMOTE (VIRTUEL)

.....



F GRATUIT RIGHT
2 VOIES

.....

.....



PRODUCT
RÉPLACEMENT
DISCO UNTS

.....

.....



JUSQU'À
25 %

PRIX((USD)

500 \$

900 \$

1300 \$

TOTAL VALEUR (USD)

1000 \$

2000 \$

3 500 \$

ÉCONOMISEZ 50 %
IMMÉDIATEMENT

ÉCONOMISEZ 55 %
IMMÉDIATEMENT

ÉCONOMISEZ 63 %
IMMÉDIATEMENT

Veuillez noter que la valeur totale réelle et les calculs d'économies peuvent varier selon les produits achetés.